
ROMANIA
JUDETUL ARGE$

COMUNA SCHITU GOLE$TI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLE$TI

PROCES VERBAL

incheiat astd2i22.02.2022 cu ocazia desfrquririi qedin{ei de lucru ordinare a Consiliului Local
Schitu Goleqti.

$edin{a este legal constituitd ;i a fost convocatd de primarul comunei Schitu Goleqti in baza
prevederilor art. 133 alin. (l) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ gi a Dispoziliei de
convocare nr. 87 / 17 .02.2022.

$edinfa se desfigoard la sediul Cdminului Cultural Schitu Gole;ti, cu respectarea mdsurilor legale
care se aplicd pe durata stdrii de alertd, in vederea prevenirii qi combaterii efectelor pandemiei de COVID-
t9.

Sunt prezenli la gedin{d l5 consilieri locali din num[rul total de 15 consilieri aflali in funclie.
La;edin!6 mai particip6 dl Mirild Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Goleqti, dl Vl5ducd

Cdt[lin, secretar general al comunei, dnaLecaCristina, inspector superior la compartimentul contabilitate,
impozite qi taxe locale, dl. Luca Ion, qef S.C.U.P. gidl Nicoard Gheorghe, qef S.V.S.U.

Preqedinte de qedinld este dlEnache George care prezint[ proiectul ordinii de zi:

l.Aprobarea procesului verbal al qedin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Goleqti din
data de 25.01.2022.

2. Proiect de hotErffre privind aprobarea incheierii actului adi{ional pe anul 2022,|a
Contractul de Asociere in vederea realadrii ;i implementlrii Sistemului informatic integrat Ia
nivelul jude{ului ArgeE.

3. Proiect de hotlrire privind aprobarea bugetului local de venituri qi cheltuieli al
comunei Schitu Golqti pe anul 2022 qi a estimErilor pe anii 2023-2025, aprobarea listei de investi{ii
pe anul 2022;i a programului lucrErilor de repara{ii;i intre{inere pe anul 2022.

4. Proiect de hotlrflre privind repartwarea sumei de 50 mii lei, prevlzute in bugetul local la
cap.67.02, titlul59, alineatul 59.12 - "Sus{inerea cultelor".

5. Proiect de hotirflre privind stabilirea unor normative proprii de cheltuieli pentru
consumul lunar de carburan{i la autovehiculele ;i utilajele aflate in dotarea Primiriei Schitu
Golqti, pe anul 2022.

6. Proiect de hotirire privind desemnarea consilierilor locali care si facl parte din comisia
pentru evaluarea performanfelor profesionale individuale ale secretarului general al comunei
Schitu Golqti.

7. Informare privind stadiul inscrierii datelor in Registrul agricol, pe semestrul II, in anul
2021.

8. Informare privind lucririle executate de beneficiarii Legii nr.41612001, in luna ianuarie 2022.
Informare privind lucrErile efectuate in luna ianuarie 2022 de cltre contravenienfii care au avut de
prestat activitl(i in folosul comuniti{ii gi de cltre persoanele cu sanc{iuni penale care au avut
obliga{ia de a efectua munci neremunerati in folosul comunitltii locale.- 

3;t,li;fiija ,ot proiectul ordiniide zi cu cele 9 puncte,, .*" aprobat cu l5 voturi-pentru-.



Se trece la pct.l din ordinea de zi: aprobarea procesului verbal al gedinfei ordinare a
consiliului local din data de 25.01.2022.

Procesul verbal este prezentat in plen.
La acesta dl viceprimar a adus urm6torul amendament: Laproiectul de hot[rdre privind acordarea

burselor qcolare, la interpelarea dlui Pdtra;cu F., referitor la abandonul qcolar, am spus cd acest subiect nu
are legdturd cu bursele qcolare qi s6-l discutdm la pct. "Diverse".

Vd rog sd consemna{i acest aspect.
Nemaifiind qi alte amendamente se supune la vot procesul verbal al gedin{ei din data de 25 .01 .2022

gi este aprobat in unanimitate.

2. Proiect de hotirire privind aprobarea incheierii actului adi(ional pe anul 2022, la
Contractul de Asociere in vederea realizdrii ;i implementirii Sistemului informatic integrat la
nivelul j ude{ului Argq.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. gedin{d: proiectul de hotdr6re qi referatul de
aprobare m. 1847116.02.2022ini{iate de primarul comunei Schitu Gole;ti, raportul de specialitate nr.
1848116.02.2022intocmit de secretar gi adresanr.9610l.02.2022 din partea SC ARA Software Group
SRL.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1 qi nr.2.
Dl primar: Am cerut o notd de justificare a prefului. O avefi in fa[d", este destul de detaliatd. Noi

suntem cam ultimii care nu au semnat acest act adilional. Una peste alta nu prea avem loc de intors. Eu vd
propun sd aprobafi proiectul de hotdrire in forma care a fost prezentatd.

Dl $ipoteanu C.: Documenta{ia este stufoasS. Am studiat-o cu aten{ie. Aq dori sd ne informali ce
servicii sau fEcut in lunile ianuarie gi februarie 2022laPrimiria Schitu Gole;ti, de cdtre firma SC Arasoft
Group SRL? Ce servicii au prestat, concret?

Dna Leca C.: Am achizi[ionat qi am instalat, de exemplu, o imprimantd. Pentru aceasta s-au
deplasat la sediul primdriei.

Dl $ipoteanu C.: Aceasta a fost achizilionatd cu banii primdriei. D6nqii nu au ficut dec6t instalarea
plus deplasarea.

Dl viceprimar: in luna ianuarie a mai fost o problemd cu e-mailul prim[riei. A fost o defecliune
pentru care acegtia s-au deplasat la prim[rie gi au reparat-o.

Dl $ipoteanu C.: Au fost probleme la mail, dar celelalte module?
Dl viceprimar: Dl Moqoiu A. este persoana de contact care {ine legdtura cu aceastd firmd.
Dl Enache G.: DacI dl Moqoiu A. cunoagte activitatea acestei firme, de ce nu ne-o prezintd!?
Dl $ipoteanu C.: Sunt niqte sume astronomice.
Dna Leca C.: M-am uitat pe contractul de asociere care a fost semnat in anul 2004.Acest contract

a fost ini{ial de 3382 lei/lund qi a fost incheiat pe o perioadd de 20 ani, cu prelungire prin act adi{ional in
fiecare an. Avem ni;te clauze contractuale pe care trebuie sE le respectdm.

Dl Radu M.M.: $i in clauzele acestea contractuale se specificd cd trebuie si creascd tarifele anual?
Dl viceprimar: Sunt luni c6nd au venit poate ;i de 10 ori dar sunt qi luni cdnd nu au venit deloc.

Asta este, deci nu poli sd spui ca ar fi trebuit ca in luna ianuarie sd vind de 10 ori. Aceasta este mentenala.
Dl primar: Lunar se trimite un raport cu tot ce s-a fdcut in luna respectivd. Dacd ni l-afi fi cerut

cred cd il aduceam in momentul de fa!I.
Dl $ipoteanu C.: Tariful era de la 3382 lei /lund in 2004 iar in 2022 acesta a crescut la 5 I 90 lei/

lunS!?
Dna Leca C.: Salariul minim lunar in anul 2004 era undeva la 250 lei. Se poate verifica.
Dl Duhomnicu N.: Domeniul IT a fost intotdeauna pldtit foane bine
Dl viceprimar: Mai trebuie refinut un lucru. Raportdrile care se fac la judef sunt cuprinse in nigte

programe iar acegtia nu primesc decdt aceste tipuri de programe care au o anumitd formd STAS. FdrI ei
nu se poate, din aceastd cauzd suntem nevoili sd mergem cu aceastd firmd.



Dna Leca C.: Referitor la activitatea mea, lunar se fac raport[ri qi trebuie frcute intr-un singur
mod.

Dl $ipoteanu C.: Asta nu insemnd cE trebuie sd pl6tesc at6t de mult
Dl primar: Dacd am intrat in hord in anul2004, acum trebuie sd jucdm, pdnd in 2A24 cdnd

inceteazd contractul.
Dna Leca C.: Prin acest contract pldtim gi telecomunicafiile, intemetul este inclus. Pe modulul de

contabilitate qi buget se lucreazd intens gi foarte bine. La fel se lucreazd, qi pe celelalte module, altfel ar fi
pldngeri din partea colegilor mei.

Dl Balc6 C-tin: La acest proiect care s-a implementat din anul 2004, firma respectivd a incheiat
contract cu Consiliul Jude{ean Argeg, pentru toate primEriile din jude}. Programele pe care lucreazd
fiecare primdrie sunt dezvoltate de ei. Tocmai de aceea sunt agreate de to{i. Nu se lucreazd cu alte
programe. Transferul de date se face prin programele lor.

Dl Pdtragcu F.: Din c6te qtiu, atunci primeam gi banii de la Consiliul Judelean Argq pentru plata
unor astfel de servicii.

Dna Leca C.: Nu se mai primesc banii de la C.J. Argeq pentru aceste servicii de vreo 9 - l0 ani.
Nemaifiind discu{ii, se supune la vot proiectul de hotdr6reqi cu 9 voturi -pentra - {i 6 ablineri

(Balcd C-tin, Boghez G.M., Neagoe L.1., Pdtraqcu F., Rodu M,M. Ei $ipoteanu C.) este adoptatd
Hotdrilrea Consiliului Locol Schitu GoleEti nr.l1 din 22.02.2022.

3. Proiect de hotlrire privind aprobarea bugetului local de venituri qi cheltuieli al comunei
Schitu Golqti pe anul 2022;i a estimirilor pe anii 2023-2025, aprobarea listei de investi{ii pe anul
2022;i a programului lucririlor de repara{ii qi intre{inere pe anul 2022.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. gedinfd: proiectul de hot6rdre qi referatul de

aprobare nr.1642111.02.2022ini!iate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.
1912117.02.2022 intocmit de compartimentul financiar-contabil qi adresele cu nr. 4325106.01.2022,
4790107.01.2022,28627108.02.2022 qi 36168117.02.2022 de la AJFP Argeq precum gi adresa nr.
2974/08.02.2A22 de la Consiliul Judelean Argeq.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.1.
Dl primar: Dupd un buget de stat adoptat qi promulgat in data de 29 .12.2021 , iatd, cdpe 22 februarie

suntem gi noi in mdsurd s[ aprobdm bugetul local al comunei Schitu Goleqti. Am a;teptat acele adrese de
la AJFP Argeq privind alocarea banilor pentru invdldmint, respectiv pentru bursele gcolare.

Din adresape care amprimit-o astdzi,rezultd clpentru bursele qcolare s-aalocat din bugetul de
stat, suma de 148 mii lei.

O problem6 a fost cd acele bunuri ;i servicii, exemplu cheltuielile pentru inc6lzirea gcolilor cu
gaze,Tn luna ianuarie au fost la nivelul sumei de 30 mii lei. Iar aceste cheltuieli se suportd din finan(area
debazd din bugetul de stat din tofi aceqti 287 mii lei. Este drept cd qi noi am contribuit cu ceva sume la
finanfarea debazd

Cu aceste suplimentdri de fonduri din partea Finanfelor Publice, astdzi suntem in mdsurd sd
aprob6m un buget cu 8,9 milioane lei plus acei 500 mii lei la partea de venituri gi 10,5 milioane lei la
parteadS cheltuieli.

ln 2022, in bugetul ini{ial, avem venituri de 9,5 mil. lei iar la partea de cheltuieli avem 10,5 mil.
lei. Este un buget in care aprobdm ;i bugetul datoriei interne. Se adaugd gi acea sumd r[masd din acel
contract de imprumut de pentru releaua de canalizare

In afara referatului de aprobare gi a raportului de specialitate trebuie sd menlionez ni;te aspecte:
in perioada imediat urmitoaie, trebuie sd inceapd niqte programe de finanfare. Programul ';Anghel

Saligny" pentru apd-canal dar qi imediat programul "Anghel Saligny" pentru refeaua de gaze. $ti!i cd noi
avem o mare datorie fald de satul Loturi qi strada Valea Neagr[ pentru cd sunt singurii care au rlmas fErd
gaze nat. Apoi am avut foarte mari agteptdri de la PNRR, din plcate, trebuie sE o spun; agteptdrile au fost
mari dar ceea ce se finan{eazd se preteazd mai pufin la nivelul {drii noastre qi al nostru in special. in afard
de acele proiecte care inseamnd reabilitdri de clddiri publice pe partea energetic6, mai avem acolo qi
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componenta l0 - Piste pentru biciclete dar qi digitalizate, ca qi cum noi in
infrastructura subteran6 pusd la punct, infrastructura rutierd ar fi impecabilS qi

biciclete am ayeanevoie cu digitalizare pe plan urbanistic zonal qi energie verde.

Rominia avem toat6
numai de piste pentru

Acestea sunt programele de finanfare ;i noi incerclm sd fim in pozi[ia de start, pentru cd aqa cum

se qtie, mai ales pe componenta 10, fiecare unitate administrativ teritorial[ va primi un minim de 317 mii

de euro. Problema este ce vom face cu acei bani!?
Ne-am gdndit la $coala Gimnaziald Schitu Goleqti care are un acoperi; din tablS din 2006 -2007

qi care a inceput s[ rugineascd qi rebuie schimbatd. Dar se pot face lucrdri ;i la qarpantd qi la izolate

plangeu trebuie schimbat gi sistemul de incllzire insemndnd instala(ie de panouri fotovoltaice gi pompe

de cdldurd in loc de centralS pe gaze.

Am mai identificat;i alte clddiri publice care pot fi reabilitate, de exemplu dispensarul uman.

Noi am prevdzut niqte sume acolo ca sd putem incepe. Evident cd lista de investilii poate suporta

modificdri probabil in 1-2 luni.
De asemenea la capitolul "Bunuri qi servicii" pe cheltuieli de func(ionare vedeli sume destul de

mari. De ce sunt atdt de mari? Practic pregitim ni;te lucrdri de investifii pe bugetul de dezvoltare. Trebuie

s[ pl[tim cheltuielile pentru lucrdrile de cadastru la75 de drumuri comunale, dacd vom ob{ine finanlarea

p.rtru toatd refeaua de canalizare pe strdzile laterale, vorbim de suma de 16 milioane lei. Vom incheia

p.og.a* de finan,tare numai in condiliile in care prezentdm un proiect tehnic dar;i cartea funciard pentru

toate strlzile laterale unde urmeazd sd extindem releaua de canalizare.

Tot la "Bunuri qi servicii" mai avem acele lucrlri pe care trebuie s[ le facem imediat.

tJrmeazdrecensdmdntul populaliei ;i locuinjelor. Ne-am gdndit sd inlocuim acele indicatoare de

strdzi. Suntem obliga{i prin legislalia privind organizarea recensdmdntului populaliei ;i locuinlelor sd

avem acele indicatoare de strdzi qi numere de casd. Unele mai sunt, altele nu mai sunt. Noi le pl6tim,

pentru ci nu sunt sume foarte mari, qi oamenii au obligalia sd le pund la loc vizibil.
Pe lista de investi{ii gdsifi anumite investilii viitoare. S-ar putea ca aproape lunar sd le completdm

sau s[ le modific[m pentru cd aceste ghiduri sunt in dezbaterc

Anul acesta se va finaliza lucrarile la canalizarea menajerd - etapa II.
Cl[direa social cultural[ de asemenea se va finaliza. in rest la sala de sport avem qi acolo partea

de cofinanfare de 100 mii lei. Mai avem contribufia lamodernizarea iluminatului public. in rest sunt lucr[ri
mai mici.

La canalizare menajerd - etapaa III-a trebuie actualizat proiectul'inilial din 2014.

Una peste alta, este un buget nici prea mare nici prea mic. Procentul la funclionare este mai mare

dec6t la dezvoltare. Este numai aparent pentru cI in " Bunuri gi servicii" pldtim anumite servicii parte a

unor cheltuieli ulterioare de investitii. MA refer la cadastru dar qi cadastru ;i documentalie pentru staliile

de reincdrcare vehicule electrice. Apoi avem rata de imprumut la trezorerie care intrd tot in bugetul de

funclionare.
Dl $ipoteanu C.: La art. 3 de la bugetul local, secliunea de funclionare este suma de 6670 mii lei.

Cum a fost repartizatd, comparativ cu anul202l, suma de 1594,50 lei?

Dna Leca C.: Avem qi cheltuieli de funclionare pentru viitoarele investifii. Salariile n-au crescut

dec6t la asistenfii personali. Cheltuielile cu bunuri ;i servicii au crescut pentru cd energia electricd qi

gazele naturale s-au scumpit. Suma de 1,2 milioane lei este ratalaTrezorerie, in plus fa!6 de anul trecut,

plus alte cheltuieli care s-au majorat. Pre{urile pentru carburanli, energie electricd qi gaze, au crescut.

Dl $ipoteanu C.: DacS ne chemafi ieri la gedinla de comisie, povestea era incheiatd, nu mai

pierdeam timpul acum cu intrebdri. Nici n-am gtiut, am aflat astdzi. Asta este transparenla privind

cheltuirea banului public la Prim6ria Schitu Goleqti. Nu trebuie sd gtie decdt anumite persoane gi dupd

aceea ne plflngem cd unii nu voteaz6, unii sunt impotriva proiectului. Nu suntem impotrivd pentru

proiecte, fiindcd sunt pentru oameni. Dar sd qtim qi noi ce vot[m, nu sd ridicdm mdna la semnal.

Dl primar: Nu mi se pare cd la Primdria Schitu Goleqti nu este transparenld si spun asta si pentru

ca proiectul de buget a fost publicat, s-au primit si 3 solicitari si recomandari de la oameni din comuna.



Eu cred cd noi am fost disponibili cu orice informafii. Este qi normal ca primarul, contabilul sd v[ stea la
dispozilie, ori de c0te ori este necesar.

Dl $ipoteanu C.: 15 mii lei la "Reclaml gi publicitate",mi se pare foarte mult.
Dna Leca C.: Un anunt de concesiune la Monitorul Oficial, de exemplu, ne costd in jur de 700 -

800lei.
Dl secretar: Anun{urile de licitalie, anunlurile de atribuire a contractelor de concesiune inclusiv

anunfurile publicate in ziarele nafionale pentru toatd procedura de licitalie, ne sunt fumizate la pachet, la
un pref de 700 - 800 lei pentru fiecare procedurd. Mai sunt qi concursurile.

Dl $ipoteanu C.: Oricum diferenfa este foarte mare. CAte concesiuni au fostanul trecut?
Dl secretar: Am avut organizate concursuri gi doud licitalii publice pentru concesionarea

"Spitalului Minier" gi pentru "Bordeie"
Dna Leca C.: Numai in luna decembrie am pldtit vreo2 mii lei.
Dl $ipoteanu C.: Au fost doud concesiuni qi un concurs in luna decembrie. Ce concesiuni au mai

fost inainte?
Dl viceprimar:Dacd domnii consilieri erau atdt de interesafi puteau sdvindinainte de gedin{dla

primdrie. Puteau sd ceard informalii de la secretar, de la contabil ;i se clarificau toate. Nu stdm acum s5

intrebdm cdte concesiuni s-au frcut in anul trecut. P5i, nu este obligalia dnei contabil sd find minte aga

ceva.
Dl Boghez G.M.: Ar trebui sd se ;tie punctual ce s-a cheltuit anul trecut.
Dl Radu M.M.: Pe lista de obiective de investitii ar mai fi trebuit trecut un punct - rigola din satul

Costi15.

Dl primar: S-a trecut pe lista de reparalii gi intrelineri.
Dl Radu M.M.: Aqa am constatat qi anul trecut cd este pe lista de repara{ii ;i intre{ineri. Nu a fost.
Dl viceprimar: Referitor la rigole, am mai discutat, dacd reugim sd facem canalizarea. ce sens are

s[ faci mai intdi rigolele, ca sd stricdm. Pd{im cum s-a fEcut pe drumul DN73, s-a frcut drumul , s-a
amenajat qi acum stricdm ca sd facem canalizarea. Cd aqa vor unii domni neapdrat ganfuri betonate.

Dl Radu M.M: Nu cd vor neapdrat! Este vorba cd nu este normal ca o familie care qi-a cumpdrat
teren ca sd iqi facd casd sd fie inundatd. Sau la altd persoand s5-i cadd gardul.

Dl Brag[ I.L.: Sd vedem mai intdi in ce directie vom merge cu canalizarea. Nu se mai intdmpl[
nimic intr-un an de zile.

Dl primar: Prioritatea zero la Schitu Golegti este canalizarea. in momentul in care se va incepe pe
str[zile laterale cu canalizarea vor fi indicatoare cd abia mai pofi sI mergi

Am informa\ii cd, intr-o lun5- o lun6;i jumdtate o sE se publice lista cu proiectele eligibile. in
funclie de aceasta putem sd discutdm.

Dl Pdtraqcu F.: Eu cred cd la drumuri sunt prevdzuli bani foarte pulini.
Dl primar: 60 mii lei nu sunt pu{ini.
Dl Pdtraqcu F.: Unde sunt probleme cu drumurile nu le-am rezolvat de 5-6 ani.
Sunt foarte mulli bani alocali la unele lucrdri.
Dl primar: Din 1996 pdnd in 2016, cea mai mare sumd s-a alocat pentru drumuri. Dacd se pleca

cumva altfel era mai bine acum pentru toatd lumea
Dl Pdtragcu F.: Ali prins drumurile spre propriet[li? Sd facem ceva sd ajutdm oamenii sd poatd

merge la propriet[fi. Nu au pe unde sd mai meargd.
Dl primar: Vede{i cd o firmd de telefonie mobild caut[ un teren in Coasta Mare pentru montarea

unui releu. DacI identificdm un proprietar ;i se gdseqte teren acolo, atunci firma trebuie si facd qi drumul,
pentru ci nu poate duce utilajele.

Dl Pdtraqcu F.: Eu zic sd mai alocdm ceva bani pentru drumuri gi sE mai facem niqte lucrdri. Pentru
cd nu este o problem[, mdcar sE mai prindem fonduri pentru canalizare. Sau mai aqteptdm cAteva luni,
cum spuneli dvs.



Vreau sd fac o referire la Complexul ComercialLdzdreqti. Nu ;tiu de ce trebuie sd investim noi

acolo. Pentru ce? Haidefi s6-l vindem qi am scdpat qi de el qi astfel putem face qi alte lucrdri.

Dl primar: C0nd am vrut s6-l vindem nu afi fost de acord. Trebuie intervenit, acolo dacd v6 uitali
prin spate, vefi vedea cum curge asteriala.

Dl Boghez G.M.: Am in{eles cE vreli sd luali o maqind in leasing. Propun sd amdnali acest

imprumut. Deja avem imprumut la Trezorerie qi mai facem incd o datorie.

Dl Pltraqcu F.: Ce maqind dorili sd achiziliona[i?
Dl primar: Maqina pe care o avem in acest moment nu are decdt doud locuri. Cdnd mai vine cdte

cineva in control trebuie s6-gi ia ma;ina proprie ca sd pot ajunge gi eu cu alt6 maqinS.

Problema este ci nu putem achiziliona autoturismul cu bani din bugetul local. Sunt ni;te modele

de autoutilitard cu 5 locuri. Nici nu qtiu dacd se mai fabricd aga ceva. Dacd nu reuqim pdnd in luna iulie

cdnd avem rectificdri de buget, eu voi fi primul care propune sd transfer[m acei bani cdtre alte investilii.
Dl viceprimar: Este posibil sd nu lu[m nicio maqind.Dar este jenant cdnd vine la primdrie diverse

persoane, s5 mergi in anumite locuri qi sd nu ai posibilitatea sd-i duci cu magina.

Nemaifiind discufii la acest punct se supune la vot proiectul de hotdrdre gi cu 15 voturi -pentru-
este adoptotd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu GoleEti nr.12 din 22.02.2022.

4. Proiect de hot6rflre privind repartizarea sumei de 50 mii lei, previzute in bugetul local la

cap.67.[2,tittul 59, alineatul 59.12 - "Sus{inerea cultelor".
Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. qedinf6: proiectul de hot5rAre qi referatul de

aprobare nr. 1936117.02.2022 ini{iate de primarul comunei Schitu Golegti, raportul de specialitate nr.

1937117.02.2022 intocmit de secretar precum qi solicitdrile din partea bisericilor qi cultelor din comuna

Schitu Goleqti.
Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1 qi nr.3.

Dl primar: La repartizarea sumelor s-a linut cont de ce s-a alocat anul trecut, de prioritdlile din

anul acesta gi de cine a renunlat anul trecut qi aqa am scris in proiectul e hotdr6re.

Noi am fbcut o propunere iniliald. Am invitat astilzi gi preolii ortodocqi. Ii invitdm s5 ne spund ce

prioritSli au in acest an. Haidefi sd incepem cu Biserica din Loturi. Anul trecut a avut rcpartizatd suma de

4 mii lei gi la sf6rqitul anului s-a renunlat la aceastd sumd in favoarea Bisericii din Valea Pechii pentru

continuarea lucrdrilor la trapezd.
Pr. Olteanu Marian, Biserica Loturi: Vreau sd fac un ;an( pentru drenarea apei pentru cI mereu

este igrasie in bisericS. Cred cd suma de 7 mii lei ne-ar ajunge. Dacd ne mai rdmdne ceva o sd cump6r

nigte lac pentru ugile de la intrare qi pentru toatd tdmpldria
Pr. Albu Felix, Biserica LdzdresJi:Nou[ ne-ar mai trebui suma de 13 mii lei. Am frnalizat lucrarea

dar datoria finald este de 13 mii lei.
Dl primar: in solicitarea pe care ali ftcut-o a{i cerut suma de 7-8 mii lei.

Pr. Albu F.: Noi am finalizat lucrarea gi datoria finald ar fi de 13 mii lei. Acum dacd vom primi 7

mii sau 8 mii lei nu este nici o problem6.
Pr. Pdtragcu DInu!, Biserica Valea Pechii: Trebuie s6finalizdm camera mortuard. Ne-ar trebui 9i

noudun drenaj pentru ape.

Dl primar: Nu ne-afi specificat in cerere ce sumd vd trebuie?
Dl Balc[ C-tin: La Valea Pechii, nici suma de 18 mii lei nu o s[ ajung[ pentru definitivarea

lucrdrilor incepute
Dl primar: Din toate lucrdrile care s-au frcut la Valea Pechii, cu c6t a contribuit parohia gi cu c6t

a contribuit primdria?
Pr. Pdtragcu D.: Parohia a contribuit cu suma de 4 mii lei, pentru u;a gi pentru fereastra la camera

mortuar6.
Dl viceprimar;Dacd am pune la socoteald qi fosa pe care am luat-o de la Cdminul Cultural

Ldzdreqti qi am montat-o la bisericI, plus manopera pe care am efectuat-o in regie proprie, cred cd

cheltuielile totale s-ar duce undeva la aproape 100 mii lei.
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Dl Pdtragcu F.: Haide{i sd ajutdm la Biserica Valea Pechii gi s6 termindm lucrdrile de acolo. De
cdnd ne tot chinuim cu acel grup sanitar?

Dl viceprimar: Pentru cd tot il avem prezent pe dl preot aici, eu aS pune intrebarea: Cu cdt au
contribuit enoriaqii la bisericl ca sd ne ajute sd ridicdm aceastd trapezd? Cdi bani au dat dl P6traqcu qi

ceilal!i?
Dl Bragd I.L.: Comisia de specialitate nr. 1 a propus: suma de 18 mii lei pentru Biserica Valea

Pechii, cdte 7 mii lei pentru celelalte parohii qi 4 mii pentru cultul penticostal.
Dl Boghez G.M.: Afi zis cd o s[ da{i cite 7 mii pentru toate bisericile. Eu aga am infeles la comisie.
Dl Balcd C-tin : Vreau sd rdmAnd proiectul de hotdr6re cu propunerea inifiald.
Dl $ipoteanu C.: $i eu votez pentru propunerea inilialE.
Nemaifiind discufii la acest punct se supune la vot proiectul de hot[rdre in cele doud variante qi

se aprobd propunerea ini(ial6 cu 9 voturi -pentru- ;i 6 voturi -contra- (Bragd l.L.,Constuntinescu C.,
Duld 1., Enache G.,Nicoard N.8., Povelescu I.A.).Este adoptatd astfel Hotdrdrea Consiliului Locql
Schitu Goleqti nr. 13 din 22.02.2022.

5. Proiect de hotlrdre privind stabilirea unor normative proprii de cheltuieli pentru
consumul lunar de carburan{i la autovehiculele ;i utilajele aflate in dotarea Primlriei Schitu
Gole;ti, pe anul2022.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. ;edin!d: proiectul de hotdrdre qi referatul cu
nr. 1743115.02.2022 iniliate de viceprimarul comunei Schitu Golegti gi raportul de specialitate nr.
17 45 I I 5.02.2022 intocmit de secretar.

Proiectul de hotdr6re a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l.
Dl viceprimar: Raportul pe care l-a!i primit referitor la consumul de carburanli nu are nicio

modificare fa{d de anul trecut sau acum doi ani, este acelaqi. S-a mai discutat p6nd acum de atdtea ori.
Dl primar: Asta inseamnd cd este un punct in plus fa!6 de anul trecut, acum cu acelaqi consum faci

mai pufini kilometrii
Dl Radu M.M.: Dacd ne pute{i spune referitor Ia autoutilitaraDacia Logan, c6{i kilometrii se

parcurg anual cu aceasta?

Dl viceprimar: Venifi la primdrie pentru r6spuns. Nu pot sI fin minte. Asta este ultimul luou pe
care aqi putea sd-l lin eu minte!

Dl Enache G.: Dar aveli o evidenfd!?
Dl viceprimar: Binein{eles cd am o eviden{6.
Dl Boghez G.M.: Atunci ce consum arcla 100 km?
Dl viceprimar:9,1V100 km este consumul stabilit de dl Palaghiu, fost primar.
Dl $ipoteanu C.: La art.l litera d) din proiectul de hotirdre, pentru utilaje ( generator,

motoferdstrlu, motocoasd) cantitatea de 50 l/lund este exageratd. Asta inseamnd un consum de 600 l/an.
Un motofierdstr6u Usqvarna, similar cu cel din inventarul primdriei, pentru dobordt, sec{ionat, curdlat de
crengi gi pentru fasonat in piese cu lungimea de lm, la 100 mc are un consum de 30-35 litrii de benzin[.
S-au tdiat vreodatl 100 mc? La motocoas5;tifi ce consum de benzind ale la 100 mp?

Ce consum afi avut anul trecut?
Dl viceprimar: Dacd veni{i la primdrie ve{i primi rdspunsul la intrebdri. Ve{i primi absolut

consumul pe fiecare lund la fiecare utilaj qi ve{i fi mullumit.
Consumurile stabilite in proiectul de hotdrdre sunt maximale. S-ar putea ca intr-o lun6 sd am un

consum de 2l iar in altd lund sd consum 30 l.
Dl $ipoteanu C.: Nu are nicio justificare. Nu vE ?ncadrafi in normele specifice.
Dl primar: Acolo este consumul maximal. Uitafi-vd;i pe execufia bugetard de la sf6rqitul anului

trecut gi dacd vrefi, pe proiectul de buget al acestui an, unde gdsili niqte cheltuieli referitor la carburanli.
Faceli socoteala, raportat la prelul carburantului qi veli vedea cd nu se depdqeqte niciodatd acest consum
maximal stabilit prin hotdrdre de consiliu.



Dl $ipoteanu C.: Adicd 600 l/an!? Pdi este foarte mult dle primar! Consumul stabilit este foarte
mare.

Dl viceprimar: Dl consilier nu vrea sd inleleagd cI poate intr-un an nu consumdm nici 100 l, dar
vrea sd maximizeze ca sd impresioneze.

Eu l-a; intreba pe dl Radu pentru cd tot pune o problemd - defriqarea. $ti{i cA de o lun[ de zile se

tot defrigeazd cu drujba pe la Electromec, zona din spate.

Dl PStraqcu F. $titi cd le mai trebuie vreo 5-6 luni sd termine cu defriqarea.
Dl Radu M.M.: Ar fi fost foarte simplu si se fac[ un grafic de consum qi la sfdrqit de an sd ne

prezentali cdt s-a consumat pe fiecare lun6. Sau sd se fac[ media la 12 luni, este cel mai simplu.
Dl Pdtraqcu F.: Problema pe care a pus-o dl viceprimar cu defrigatul . . . Dacd se merge in ritmul

acesta mai dureazd vreo 5 luni. Se face a$a cam in jur de 1m pe zi. Binein(eles cd benzina se consum6.
Sunt curios dacd in cantitatea de benzind intrd qi drumurile care se fac cu maqina primdriei p6nd

acasd

Nemaifiind discu{ii la acest punct se supune la vot proiectul de hotdr6re ;i cu 9 voturi -pentru- ,
5 voturi -contru- (Boghez G.M., Neagoe L.1., PdtraEcu F., Radu M.M.,$ipoteanu C) gi o ab\inere
( Balcd C-tin) este adoptatd Hotdrdres Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 14 din 22.02.2022.

6. Proiect de hotlrffre privind desemnarea consilierilor locali care sE faci parte din comisia pentru
evaluarea performan{elor profesionale individuale ale secretarului general al comunei Schitu
Goleqti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. gedin{6: proiectul de hotdr6re gi referatul de

aprobare nr. 1749115.02.2022 iniliate de primarul comunei Schitu Golegti gi raportul de specialitate nr.
17 50 I 1 5.02.2022 intocmit de secretar.

Proiectul de hotdr6re a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.2.
Dl primar: Vd rog sd face{i propuneri din partea consiliului local pentru comisia de evaluare a

secretarului.
Dl Enache G.: Cine a fost in comisia de anul trecut?
Dl Duhomnicu N.: Eu am fost numit in comisia de anul trecut. Anul acesta timpul nu mai imi

permite. il propun in locul meu pe dl. Bragd I.L. Propunerea este acceptatd.
Dl Du{dI.: Eu il propun pe dl Neagoe L. Propunerea nu este acceptatd de acesta.

in lipsa altei propuneri acceptate, dl primar propune pentru comisia de evaluare pe dna David I.G.
Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hotdrAre cu cele dou6 propuneri acceptate qi cu

13 voturi -pentru - Ei 2 ab(ineri ( Bragd 1.L., David G.I.) este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local
Schitu Gole;ti nr. 15 din 22.02.2022.

7. Informare privind stadiul inscrierii datelor in Registrul agricol, pe semestrul II, in anul
2021.

Dl primar: Este o obligalie legald sd se prezinte semestrial stadiul completdrii Registrului agricol.
Ali primit informarea, dacl aveli intrebdri le vom comunica.

Dl Pltragcu F.: DacS volumul de muncd este foarte mare, func{ionarul public sd fie ajutat de cineva
la completarea registrelor agricole.

8. Informare privind lucririle executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna ianuarie
2022.Informare privind lucririle efectuate in luna ianuarie 2022 de cltre contravenien{ii care au
avut de prestat activitfl{i in folosul comunit5{ii ;i de cltre persoanele cu sanc{iuni penale care au
avut obliga{ia de a efectua muncl neremuneratl in folosul comunitlfii locale.

Dl Nicoard Gh. prezintd situa{ia lucrdrilor qi acliunilor efectuate pe raza localitdlii de cdtre
beneficiarii de ajutor social, in luna ianuarie. Referitor la cei ct amenzi contraventionale si sanctiuni
penale, in luna ianuarie nu a fost nicio persoand.



Dl Nicoard Gh.: Vreau sd v6 anunf cd cei care au sentinle penale qi sunt lua{i in evidenla Serviciului

de Proba{iune Arge;, in marea majoritate vin gi efectveazd orele de muncd pe perioada de execufie a

pedepsei, in schimb, cei cu amenzi contravenlionale vin foarte greu.

in luna decembrie dl Moqoiu A. a fEcut adrese gi le-a trimis la fiecare in parte dar tot nu au venit.

Sunt persoane care au amenzi care totalizeazd l miliard (ROL) qi ceva qi care au fost transformate in ore

de munc5 neremuneratl in folosul comunitdlii. Dar nu se prezintE la prim[rie.
Dl primar: Vorbim de acela;i vid legislativ.
Dl Patragcu F.: Ce lucrdri au efectuat angaja[ii primdriei in luna ianuarie?

Dl Nicoard Gh.: Au fbcut sta{ia de cdldtori la Cop5escu, au lucrat la grupul sanitar de la Biserica

Valea Pechii, au efectuat lucrdri de igienizare, au pietruit pe ulila Cdrstoiu, la Sdndulescu, pe uli{a Oceni.

S-a decolmatat ganful de la Kilometru.
Dl P6traqcu F.: Eu vdd cd vi ocupa{i dar nu cred cd aveli tot timpul necesar ca sd supraveghea{i

toate aceste lucrdri.
Dl Nicoard Gh.: Eu ag ruga pe oricare sd defriqeze un metru de rugi gi sI vadd c6t de greu este.

Mai repede dobori un copac mare decdt acolo unde lucrarea este foarte mig[loasd. Poate sdpt[mdna aceasta

termindm. Din anul 1989 pdn[ astdzi, acea zond nu a mai fost cur6{atd niciodatd.

Dl Duhomnicu N.: Am rugdmintea, cind vor veni scdndurile pentru punli s[ puneli cdteva qi la

toboganele din parcul de joacd al copiilor de la Cdminul Ldzdreqti.

Dl Nicoard Gh.: Ne uit[m, vedem despre ce este vorba qi le punem.

9. Diverse.
Dl Radu M.M.: Am primit invitalie pentru a participa la prereceplia la re{eaua de canalizare. Am

rugdmintea de a ne intAlni dupd ora 12:30 sau inainte de ora 12:00.
Dl Pdtraqcu F.: Daci se poate carepargiafdntAnilor comunale s[ ?nceapd cdt mai repede, deoarece

givdzut, dacd se mai intrerupe apa sau sunt alte probleme, cetdfenii nu au de unde lua ap6.

Dl viceprimar: Se lucreazd deja la ele.

Dl Pdtraqcu F.: S-a fEcut contractul de concesiune la Spitalul minier?
Dl primar: Contractul este incheiat qi semnat. Nu s-au predat inc6 bunurile. Se agteapti ca

investitorul sE vin6 cdt mai repede. Am ftcut doar curdfenie.
Dl Boghez G.M.: Firma de la canalizare dislocd bucdfile de beton de la trotuare gi le pune pe

marginea Rduiui T6rgului. Eu cred cE nu este bine. in momentul in care o sd umfle apa, mai rdu o sd se

prapddeascd malul rdului. Normal ar fi s[ fie mErun]ite. SE facem gabioane pentru protec{ia malului r6ului.

Cred cd este greqit unde sunt puse. Ar trebui s[ le atrageli atenlia.
Dl Neagoe L.I.: La lucrdrile de canalizare de pe partea stdngl a DN73, inspre Pite;ti, ce facem cu

cablurile electrice?
Dl primar: Cablurile nu sunt ale noastre. Nu putem avea grijd noi de ele. R[spunde constructorul

de acestea. Constructorul r[spunde de toate pagubele produse

Dl Neagoe L.I.: Referitor la fAntdnile de la dl VlSdescu, r[spundem noi de ele sau sunt in
proprietatea altora?

Dl primar: Avem o eviden{6 clarda acestora. Toate fhntdnile pe care le avem sunt inventariate.

$tiu de ce md intrebafi, pentru cd tocmai cineva a imprejmuit ffintdna din apropiere introduc0nd-o in
propria curte qi nu este normal. Trebuie l6sat liber accesul din drum la acestea.

Dl Duhomnicu N.: Sd rezolv[m problemele la parcul Ldzdreqti. La intrare panta este foarte mare

qi pentru copii este mai mult un pericol. Pentru cd s-a aprobat renovarea complexului comercial Ldzdreqti,

acoperi;ul acela si-l facem mai repede.

Dl viceprimar: Trebuie mai int6i sd procurdm materialele qi apoi ne vom ocupa de lucrare. Apoi
sd ne uit[m pu{in qi la vreme pentru cd nu putem sd decopert6m oric6nd. Cred c5 perioada august -
septembrie este cea mai potrivit[ pentru aceastd lucrare.

Dl Bragd I.L.: Sd mai insistdm cu cur[lenia prin parcuri.



Dl primar: Pentru refeaua de canalizare, etapa [I, am invitat comisia de receplie pentru vineri la
orele 12:00 - 12:30. S-a incheiat lucrarea pe partea nordicS, vorbim numai de relea nu qi de refaceri. Vom
face niqte probe de etanqeitate. Oamenii incep sd se branqeze la refea. Trebuie sd avem garan[iac[ lucr6rile
sunt de calitate.

La clddirea social cultural5 se lucreazd la interioare.
La Sala de sport gcolard de laLdzdreqti s-a lucrat la cofrarea grinzilor dup6 care, dacd vremea va

permite se va trece la turnarea acelor grinzi gi la zid[rie.
Pentru canalizarca menajerd etapa III, noi am depus acel proiect. Din cele 7 mii de proiecte care

au fost depuse, pentru 3 mii s-au cerut clarificdri. Noud nu ni s-a cerut. $i asta este foarte bine. Sperdm sd

avem reugitd qi cu acest proiect, undeva prin luna aprilie sd avem un rezultat.
Pentru Cdminul cultural Schitu Goleqti, pe 7 februarie am avut o vizitd a expe(ilor de la CRFIR

T0rgoviqte. Sperdm ca in 1-1,5 luni sd primim qi diferenfa de 400 mii qi ceva de lei pentru acest obiectiv.
Apoi vor urma 5 ani de monitorizare a activit[filor culturale la acest cdmin. Avem director de c6mine,
urmeazd sd desfrqurdm acele activit[ti prevdzute prin programul de finan{are. Nu numai culturd dar Si

activitdfi sociale, consultan([ de orice naturd q.a.

Nemaifiind disculii in ;edinfa de astdzi pregedintele de gedin!5 declard inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 18.00

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de;edinld,
ENACHE GEORGE

Secretar general al comunei,
VLADUCA CATALIN
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